
(2000/C 203 E/156) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-2049/99

υποβολή: Jeffrey Titford (EDD) προς την Επιτροπή

(3 Νοεµβρίου 1999)

Θέµα: Εξέλιξη της υπόθεσης van Buitenen

Μπορεί η Επιτροπή να δηλώσει πότε ο κ. van Buitenen που ανέφερε � δικαίως � περί φοβερής διαφθοράς
περιπτώσεων απάτης και νεποτισµού στην Ευρωπαϊκή νωση, θα αποκατασταθεί πλήρως στη θέση του;

Αν αυτό δεν έχει ήδη γίνει, µπορεί η Επιτροπή να εξηγήσει το λόγο;

Απάντηση του κ. Kinnock εξ ονόµατος της Επιτροπής

(2 ∆εκεµβρίου 1999)

Ο κύριος Paul van Buitenen αποκαταστάθηκε πλήρως από απόψεως βαθµού και µισθού στις 16 Απριλίου 1999
σε θέση που αντιστοιχεί στα προσόντα και στην εκπαίδευσή του. Από τότε, εργάζεται στη Γενική ∆ιεύθυνση
Προσωπικού και ∆ιοίκησης. Επίσης ενηµερώθηκε, σύµφωνα µε τον κανονισµό, ότι δικαιούται να υποβάλει αίτηση
για οποιαδήποτε θέση, για την οποία διαθέτει τα προσόντα, στην Επιτροπή ή σε οποιαδήποτε άλλο Ευρωπαϊκό
Όργανο, εφόσον θα το επιθυµούσε οποτεδήποτε στο µέλλον.

(2000/C 203 E/157) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-2052/99

υποβολή: Alexandros Alavanos (GUE/NGL) προς την Επιτροπή

(3 Νοεµβρίου 1999)

Θέµα: Απάτες από επιχειρήσεις στην Ελλάδα

Από πόρισµα ελεγκτικών και δικαστικών αρχών της Ελλάδας, προκύπτει ότι ανώνυµες εταιρίες οι οποίες έλαβαν
σηµαντικές ενισχύσεις από τον αναπτυξιακό νόµο 1892/90 της Ελλάδας, διέπραξαν σωρεία παραβάσεων
(πλαστογραφήσεις, υπερτιµολογήσεις υλικών και εξοπλισµού κ.α.) και καρπώθηκαν παράνοµα επιδοτήσεις ύψους
πολλών δισεκατοµµυρίων. Οι εταιρίες αυτές είναι οι: ΣΟΦΕΜ ΑΕ, ΦΑΡΜΕΡ ΑΕ, ΕΝ∆ΥΣΗ ΑΕ, ΒΙΟΤΕΠ ΑΕ, ΠΛΕΞΙ
ΑΕ, ΑΣΤΡΙΑ ΑΕ, ΑΘΛΗΤΙΚΑ ΟΡΓΑΝΑ ΘΡΑΚΗΣ ΑΕ, ∆ΙΑΒΗΤΙΚΑ Ε∆ΕΣΜΑΤΑ ΑΕ, ΙΑΤΡΙΚΑ ΕΙ∆Η ΒΟΡΕΙΟΥ
ΕΛΛΑ∆ΑΣ ΑΕ, ΚΛΙΜΑΤΙΣΤΙΚΑ ΒΟΡΕΙΟΥ ΕΛΛΑ∆ΑΣ ΑΕ και άλλες ενδεχόµενα.

Ερωτάται η Επιτροπή:

1. Οι παραπάνω επιχειρήσεις έχουν ενισχυθεί από την Ε.Ε. µέσω του αναπτυξιακού νόµου ή άλλων προγραµ-
µάτων;

2. Αν ναι, µπορεί να µας πληροφορήσει αναλυτικά για το είδος και τα ποσά των παράνοµων επιδοτήσεων ανά
επιχείρηση; τί µέτρα θα λάβει για την πλήρη διαλεύκανση των υποθέσεων;

Απάντηση του κ. Barnier εξ ονόµατος της Επιτροπής

(21 ∆εκεµβρίου 1999)

Σύµφωνα µε τις πληροφορίες που έδωσαν οι ελληνικές αρχές, τα κοινοτικά ∆ιαρθρωτικά Ταµεία δεν έχουν
συγχρηµατοδοτήσει καµία από τις εταιρίες που αναφέρει το Αξιότιµο Μέλος του Κοινοβουλίου ή τυχόν άλλες
εταιρίες για τις οποίες υπάρχουν φήµες ότι έλαβαν παρανόµως χρήµατα από το δηµόσιο.
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